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KÉPVISELŐ Átvette 

Előterj esztés tárgya: Budapest Főváros Xv. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szólórendelet 
Módosító előterjesztést benyújtó neve: Bodó Miklós Jobbik 
Benyújtás i dőpontja : 2018. február 20. 

Tisztelt Képvise lő testület. 
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Az elmúlt időszakban mind a lakosság részérő l felmerülő igények, mind a költségvetési 
egyeztetések alatt elhangzottak alapján az alábbi módosító javaslatokat teszem a 2018. évi 
költségvetéshez: 

1. AZ EGI-vel történő költségvetési egyeztetés kapcsán fe lmerült informatikai 
fejlesztésekhez az alábbi módosító javaslatot teszem: 

Az általános fejlesztési tartalék terhére 9.500.000,- Ft-ot az Intézmény költségvetésében új 
fejlesztési előirányzatra szíveskedjenek átcsoportosítani . 

2. A kerület közbiztonsága valamint a köztisztasága értelmében az eredeti 
előterj esztésben szerepl ő 12 darab térfigyelő kamera mellett javaslom újabb 4 kamera 
üzembe helyezését az alábbiak szerint: 

Új kamerák elhelyezésével kapcsolatos javaslataimat az illetékes Bizottság döntésére kívánom 
beterjeszteni . 

A fentiek alapján javaslom, hogy az általános tartalék terhére 10.000.000,- Ft-ot a 
Rendelettervezet 7 . számú mellékletében szereplő Térfigyelő kamerák bővítése (1 2 db. új 
egység) előirányzat megemelésére szíveskedjenek átcsoportosítani . 

3. , A kö ltségvetési egyeztetésen szintén felmerült a GMK részéről , hogy szükségük lenne 3 
darab defiblirátor beszerzésére, és a sportpályák mellé történő telepítésére. Ezt a kérést az 
eredeti rendelettervezet nem tartalmazza, ugyanakkor az egyre gyakoribb hírtelen 
szívleállások azonnali kezeléséhez szükségesnek tartom az igényelt berendezések beszerzését. 

A fentiek alapján javaslom, hogy az fejlesztési tartalék terhére 3.100.000,- Ft-ot a Intézmény 
költségvetésében új fejlesztési elő irányzatra szíveskedjenek átcsoportosítani . 

4„ Szintén a GMK-val történő egyeztetés során hangzott el, hogy a feladatellátáshoz 
szükséges jelenlegi 10 évnél idősebb Ford Transit haszongépjárművüket le kell cserélni, 
tekintettel arra, hogy a szervizköltsége most már nagyobb éves szinten mint a piaci értéke a 
gépj árműnek. Miután ez a tétel sem szerepel az eredeti Rendelettervezetben, ezért az alábbi 
javaslatot teszem: 

Javaslom, hogy az fejlesztési tartalék terhére 10.700.000,- Ft-ot a Intézmény költségvetésében 
új fejlesztési e lőirányzatra szíveskedjenek átcsoportosítani. 



Kérem a tisztelt előterjesztőt, a fenti módosító javaslatokat elfogadni szíveskedjen, a fenti 
indokokra tekintettel, és egyben kérem képviselőtársaim támogató szavazatát, 

Budapest, 2018. február 20. BOOói s 
Jobbik Magyarországért Mozgalom 

önkormányzati képviselő 


